
 

Hogyan jutottam el egy napon a teremtővel való személyes beszélgetésig? 

 

 

 

Mit gondolsz? Megeshet, hogy találkozz a Valós Teremtővel – az egy Igaz 
Istennel anélkül, hogy elhagynád-e fizikai testedet? A válaszom IGEN.  Én ezt 
megtapasztaltam, és tapasztalom folyamatosan. Ha velem tartasz, beavatlak 
abba a csodába ami velem történik, - az Isteni rendeltetés 
megtapasztalásába. 

2015 májusában egy női szervhez kapcsolódó rossz indulatú daganatos 
betegséget diagnosztizáltak az orvosok nálam. 3 hétig fel sem fogtam mekkora 
súlya van a dolognak. Amikor ez eljutott az agyam utolsó kis részecskéjéhez is 
és felfogtam, hogy akár holnap meg is halhatok, olyan volt mint amikor az 
ember fejére esik egy virágcserép az ép adandó erkélyről. -  A mindennapi 
életben csak „fejbebaszásnak” szoktam hívni  - Csak, hogy túl sok volt az 
erkély és túl sok a virágcserép. Hirtelen ráláttam arra, hogy az eddig jónak hitt 
felfogásom, életszemléletem, hozzáállásom az élet dolgaihoz az semmit sem ér. 
Azt hittem, hogy jól csinálom az életem és egy szempillantás alatt összeomlott 
ez a légvár. Rá kellett jönnöm, hogy helytelen úton vagyok és változtatnom kell.  



Azt hittem szabadon élek, tudatosan és rá kellett jönnöm, hogy bezárom 
magamat. Hirtelen ráláttam a félelmeimre amik évekig fogva tartottak, és amit 
addig  észre sem vettem, hogy ezek folyamatosan mérgeznek. Egy betegség 
kellett ahhoz, hogy ebből kibillenjek. 

 

 

 

 

 

 És itt szeretnélek megkérni arra, hogy állj meg egy pillanatra és csinálj 
magadban egy kis önvizsgálatot.  Vannak félelmeid? Ha igen akkor ezeket 
teremted –e? Elég tudatos vagy-e a minden napokban? Mennyire látod a 
valóságot bizonyos dolgokban? Látod –e egyáltalán, vagy rózsaszín felhőt  
lebegtetsz szemed előtt?  Ez akár legyen párkapcsolat, munka, vagy egyéb más 
területe az életednek. A kérdés, hogy a valóságot éled –e? 

 Majd szembesültem azzal, hogy az orvostudomány a késen, a csonkoláson és a 
kemoterápián kívül nem ismer más módszert, és elvet minden olyan alternatív 
terápiát ami kiút lehet ebből a helyzetből. Gondolom ilyen helyzettel te is 
szembesültél akár saját tapasztalat alkalmával, vagy környezetedben? 
Megkaptam az első műtéti időpontomat ami  június 2-a volt. Egy CT vizsgálat 
volt még hátra, és én naivitásomból adódóan azt gondoltam, hogy a 
kórházakban folyik valami féle kommunikáció az osztályok között, és hogy a 
műtét a CT vizsgálat függvénye. Így majd kitolják az időpontomat későbbre, és 
értesítenek. Hozzá teszem gyerekkoromtól kezdve soha nem volt még az 
influenzán kívül komolyabb betegségem, így kórházi tapasztalatom sem.  Bár az 
évek során mindig jelzett a testem, hogy valami nincsen rendjén.  Mindig 
valami féle gyulladással küzdöttem. Utólag rá kellett látnom, hogy  a sok 
félelem ami bennem volt, fizikai szinten gyulladás formájában mindig 
mutatkozott a szervezetemben. Félelem = be vagyok gyulladva valamitől…       
Ha csak kicsit figyeltem volna a jelekre amiket út közben kaptam, talán 
kimaradhatott volna ez a fejezet az életemből. 



Te figyelsz azokra az intő  jelekre amiket kapsz, hogy esetlegesen valamit nem 
jól csinálsz az életben? Érdemes erre több figyelmet szentelni mert nagyon jó 
útmutatók. 

Naivitásomból adódóan nem mentem be a kórházba a megadott napon.  
Utólag fel is hívott az orvos és kemény dorgálást kaptam, hogy mit képzelek 
magamról, amikor számtalan ember vár arra, hogy megműtsék, és elvettem a 
helyet tőlük. Hát szégyelltem is magam rendesen. Ez volt az első alkalom, hogy 
a műtét elmaradt. Eddig a pillanatig csak sodródtam az eseményekkel, amikor 
úgy döntöttem, hogy utána járok ennek az állapotnak jobban, és keresek egy 
olyan orvost aki emberibben áll a dolgokhoz. Barátaim unszolására 
bejelentkeztem egy alternatív terápiával foglalkozó orvoshoz. Ő ajánlott nekem 
több féle injekció kúrát, de az állapotomat tekintve ő is a műtétet javasolta.  
Elkezdtem az injekció kúrát. Lelki terápiákat korábban is rendszeresen 
látogattam, azonban ettől fogva heti többszöri alkalommal is igénybe vettem.  

Bár ezen a ponton elgondolkodtam hosszabban és komolyabban. Az előző 10 
évben folyamatosan jártam rendszeresen családállításokra, kineziológiai 
oldásokra, spirituális szeánszokra, Különleges meditációkra, stb., Theta healing 
terápiákra melyet én magam is konzulensként végeztem. Hogy lehet az, hogy a 
sok terápia ellenére mégis egy ilyen betegséget  kreáltam magamnak. Mi ennek 
az oka? Az előző 10 évben összegyűlt sok félelem lelki szenvedés nem oldódott 
ki? Hol maradt a terápiák eredménye? Hisz minden betegség gyökere valami 
lelki ok? Hogy lehet az, hogy én mindezek mellett ilyen helyzetbe kerültem? 

Heti többször is jártam terapeutákhoz. Azt mondanom sem kell, hogy 
szembesülni minden reggel azzal, hogy az lehet akár az utolsó napom, hogy 
találkozhatok a szeretteimmel, barátaimmal ez volt a legnehezebb. A félelmeim 
lehúztak,  voltak olyan napok amikor ki sem tudtam kelni az ágyból. Erőtlen és 
kimerült volt a lelkem.  Menet közben teljes életmódot változtattam, glutén tej 
és cukor mentesen kezdtem étkezni. Találtam közben egy másik szakorvost aki 
hozzáértőbbnek,  emberibbnek és együtt érzőbbnek  tűnt az eddigieknél. Teljes 
volt a bizonytalanság bennem, hogy megműtessem magam vagy bízzak a 
megérzéseimben, és továbbra is alternatív terápiákkal kezeljem magam. Mindig 
volt egy kis belső hang ami ez irányba terelt.  Közben pedig imádkoztam a 
Teremtőhöz, hogy a lehető legjobb úton és módon mutassa nekem az utat.  



Ez volt a legerősebb bennem, a hitem. A hitem abban, hogy van egy felsőbb 
erő, aki segít, irányít, és a lehető legjobbat akarja nekem.  

Július végére kaptam a következő műtéti időpontot. Teltek a napok és bennem 
egyre nagyobb lett a félelem a műtéttől és az azt követő kezelés 
következményeitől. Közben a haláltól való félelem is fogva tartott. Küzdöttem 
ellene. Kitartóan csináltam közben azokat a kúrákat és kezeléseket amikbe bele 
fogtam.  Aztán közeledett az időpont. Rettegtem attól a gondolattól, hogy 
megcsonkítanak, nőiességem csorbát szenved és nem lehetek egész. Utána 
meg azért járjak terápiákra, hogy ennek hiányát feldolgozzam.   

           Elgondolkodtató, hogy számtalan ember van, aki ugyan ebben a cipőben 
jár, és vagy már megműtötték  és a kemoterápia káros hatásaitól szenved, vagy 
még csak most fogják és attól retteg.  Vagy egyik sem és már nincsen az élők 
sorában.  Szeretném megerősíteni benned azt, hogy érdemes megelőzni ezt az 
állapotot és változtatni gondolataidon, érzés világodon, hozzáállásodon ahhoz, 
hogy ez ne történjen meg veled.  

Az orvossal való egyeztetéskor kiderült, hogy el fog menni nyári szabadságra -  
és valószínűleg számára ez furán hangzott, -  de kértem, hogy ha már eddig időt 
adtam magamnak, akkor még egy kis ráadásból nem lehet baj, és ha visszajön 
szeptemberben a szabadságáról, akkor majd sort kerítünk a műtétre. Ismét lett 
egy későbbi időpontom. Mentem tovább az úton és persze az imádságok egyik 
napon sem maradtak el.  Egyébként meg fizikailag elég jól éreztem magam. 
Inkább a lelkem volt a labilisabb, hullámzóbb, és ezáltal hangulataim is. 

Eltelt még egy hónap és ismét közelgett a nap amikor a műtét időpontja ki volt 
tűzve. Elkezdett erősödni bennem a kis hang ismét, hogy a műtét nem az én 
utam. Előtte másfél héttel annyira erős lett ez a kis hang, hogy szó szerint 
hallottam a fejemben: „Éva menjél és mond le az időpontot. Nincsen neked 
erre szükséged. Ez nem a te utad.”  És csak nyomta és nyomta szüntelenül, mint 
egy beakadt lemezt. Ekkor fogtam magam és bementem személyesen az 
orvoshoz, hogy ezt megbeszéljem vele. Érdekes volt a megtapasztalás, ahogy 
vissza emlékszem olyan volt az érzés, mint a filmekben amit látunk, hogy  
valakit meg szuggerálnak. Csak megy a kórház szűk utcáján fanatikusan előre 
néz és csak egy hangot hall a fejében. Aztán amikor fogadott az orvos már 
lehetett látni az arcán és érezte, hogy nálam megint „gáz” van. „  



Nos, ahogy vesszük. Nyilván nem volt mit tennie, elfogadta az akaratomat. 
Ekkor volt az a pont amikor azt éreztem, hogy meghoztam a döntést az élni 
akarás,  és a műtét nélküli megoldás mellett.  Hittem abban, hogy a testem elég 
intelligens ahhoz, hogy regenerálja önmagát. Feltételezhetően  ez volt az a pont 
a Teremtőnél amikor azt mondta, hogy érdemes ez a lány arra, hogy valóban 
megkapja azt az Isteni támogatást, útmutatást ahhoz, hogy meggyógyítsa 
magát. 

 

 

 

 

A fordulat 

 

 

 

 

Teltek a napok és hónapok, október lett. Ezután a hitem már nem rendült meg 
abban, hogy nekem nem műtétre van szükségem. Végeztem továbbra is a jól 
bevált terápiáimat. Persze azért voltak még mélypontjaim, amikor egyedül 
éreztem magam a világban elhagyatottan magányosan, de ezek csak rövidebb 
„átmeneti” napok, órák voltak. Pont egy ilyen „átmeneti” napon esti órában 
bevásároltam az egyik éjszaka is nyitva tartó üzletközpontban, amikor kifele 
jövet megláttam egy régi ismerősömet, akivel egy spirituális csoportban 
ismerkedtünk össze még pár évvel ezelőtt. Átmeneti állapotomban épp a 
világot kívántam a hátam közepére, nem még vele beszélgessek és kikerültem 
őt nagy ívben, ezzel letudva a dolgot. Aztán két nap múlva csörgött a telefonom 
és meglepetésemre az üzletközpontban látott ismerősöm hívott fel, hogy 
szüksége lenne néhány nyomdai anyag kivitelezésére – mivel, hogy ezzel 
foglalkozom… Majd mikor személyesen bejött a nyomdába beszélgetésünk 
alkalmával megkérdezte, hogy velem mi van hisz kb. 2 éve nem találkoztunk.  



 

 

 

 

Elmeséltem őszintén neki, hogy milyen folyamatban vagyok benne, és ami még 
kiakaródzott a gondolataimból az egy érdekes dolog volt.  Spirituális szeánszaim 
egyik alkalmával kaptam egy információt miszerint kérjem meg a legfelsőbb 
Isteni énemet, hogy tüntesse el a testemből azt a beteg részt amiről eddig 
beszéltem. Nos, ezt elmondtam neki. De vajon miért pont ezt a mondatot? 

Erre ő azt válaszolta, hogy néhány nappal ezelőtt kapott ő egy információt 
miszerint figyeljen majd arra, hogy az Éva mit mond neki! 

Nos, ez elég faramuci helyzetnek tűnt.  Meglepő és mulatságos? De 
nevezhetjük megdöbbentőnek is.   

Korábban mesélt ő nekem arról, hogy jár egy csoportba ahol komolyabb 
spirituális fejlődési lehetőségre tesz szert.  Ezúttal kiderült, hogy a fejlődés 
során lehetőséget kapott kitartása és szorgalma által, hogy a Teremtő egyik 
csatornája lehessen.   

Igen, és ezt most úgy értsd, ahogy írom. Úgy ahogy a nagykönyvben meg van 
írva. Az-az állapot, amikor médiumként megadatik az a képesség, hogy hallja 
egy felsőbb, magasabb szintű entitás mondanivalóját, és azt közvetíti. Élő 
példaként megemlíteném a neves író Neal Donald Walsh – Beszélgetések 
Istennel című könyvében is olvashatunk erről a megtapasztalásról.  

Kaptam egy meghívást egy ilyen fajta kommunikációra. Itt érdemes 
elgondolkodni azon, hogy tényleg vannak véletlenek, vagy minden okkal 
történik? 

Izgatott lettem, de nem voltak bennem elvárások. Inkább csak kíváncsiság. Mit 
tud még ez a fickó nekem mutatni hisz annyi féle dolgot kipróbáltam, 
megtapasztaltam spirituális utamon. Mi lehet még új számomra? 

 



Eljött az a bizonyos este, amikor erre a szeánszra sor került.  Gyertyát 
gyújtottunk és néhány perc mély lélegzetvétel után ráhangolódva Isteni 
csatornájára, száján keresztül szavakkal elkezdte mondani azt, amit a Teremtő -  
az egy Igaz Isten szólt hozzám. 

 

Visszaemlékszem az első mondatra: „Éva lottó nyertes vagy”  

Hűha, de megörültem. Ez már egy jó hír.  Aztán rávilágított a Teremtő arra, 
hogy ez az egész egészségügyi problémával kapcsolatos folyamat a hitemről és 
tudatos fejlődésemről szólt. Mondhatnám hitem próba tételének is.  A 
kommunikáció lényege az volt, hogy Isteni kegyelemben részesülhetek. Az út a 
gyógyuláshoz a tudatos fejlődésen, és a hiedelmek letételén keresztül, valamint 
jellemem fejlődésével lehetséges a létezés valódi igazságát tudva. Igent 
mondtam erre a lehetőségre, és azóta ezen az úton járok. A Teremtő a 
kommunikáció végén még egyszer megismételte akkor már egyszer elhangzott 
mondatot: „Éva lottó nyertes vagy” 

 Én kis naiv nem szégyellem bevallani, hogy akkor még tudatlanságom okán szó 
szerint értelmeztem a mondatot. Mert azt azért tudnod kell, hogy a Teremtő 
nem szokványos szófordulatokat használ. Egészen különleges mód közli az 
információkat. Nos, felbuzdulva ezen, másnap reggel gyorsan feladtam 3 
különféle lottót ha már nyerek, akkor adjak több esélyt magamnak. Persze nem 
volt nyertes találat. Az utam közben rájöttem, hogy igen valóban lottó nyertes 
vagyok hisz az életemet tarthattam meg. Isteni kegyelemben részesülve és egy 
nagyszerű lehetőséget kapva, talán a világ egyik legszerencsésebb emberének 
mondhatom magamat.  Eltelt 16 hónap mióta kiderült a bizonyos állapot, és én 
tökéletesen jól vagyok jelenleg. Járom az utamat amit kaptam lehetőségként, 
követve a Teremtő utasításait egy  magasabb tudatossággal élve 
mindennapjaimat. Elárulom neked, hogy ez a kulcs ahhoz, hogy boldogabb 
ember legyél, hogy közelebb kerüljél saját magadhoz, a valós létedhez. Egyik 
kommunikáció alkalmával a Teremtő azt mondta: „ jó lenne ha az emberek 
végre bennem hinnének és nem a pénzben”.  Saját tapasztalatból mondom és 
látom a mindennapokban, hogy az emberek keresik a boldogságukat. Azt hiszik, 
hogy azt pénz formájában találják meg, azonban az anyag elengedése óriási 
szabadságot ad. Ugyanakkor ennek tudatában a Teremtő mindig gondoskodik 



arról, hogy legyen elegendő. Sőt, több mint elegendő. Ha erre ráéreztek, akkor 
kezdődik az áramlás és az igazi teremtés. Azt hiszem ez kimaradt a Titok című 
könyvből... 

Lehet most kétségek vannak benned azzal kapcsolatosan amit leírtam, 
megtapasztaltam.  De gondolkozz el, hogy valójában mi mozgatja a világot? 

 Ha nem lenne egy háttér rendszer, akkor mi lenne? Káosz? Tedd fel magadnak 
a kérdést, hogy te mi az amiben hiszel? Hiszel az Isteni gondviselésben?  

Ha szeretnéd megtudni, hogy a Teremtő hogyan tanít tudatosságra, és hogyan 
mutatja az utat, akkor tarts velem, mert ezt is meg fogom osztani veled. 

Hozzá teszem, nem vagyok bolond se nem vagyok hitgyülekezetes, vagy egyéb 
szekta tagja, stb. Ezt amit most leírtam így egyben felvállalni hidd el nekem 
nem egyszerű, de a csodák itt vannak körülöttünk, bennünk csak nem vesszük 
észre.   A legnagyobb csoda amivel megajándékozhatod magad az a tudatosság 
útja, és a hiedelmek letétele, és ezáltal a valós önmagad megismerése. 

Amennyiben kétségek támadtak benned, hogy ez egy vicc amit Éva leírt,és a 
képzelete szüleménye akkor csak bíztatni tudlak, hogy szánd rá magad, és  
tapasztald meg te is milyen az amikor a Teremtő szól hozzád. A lehetőség 
számodra is adott lehet.  

EÉ. 

 

 

 

 

 

 

 


